
 

NORDVESTSKOLEN  

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Tirsdag den 21. januar 2025 kl. 19.00 på BS.  

        
 

1. Medarbejderrepræsentanter:  
 

Højene: Der tales og arbejdes i det små med kvalitetsprogrammet.  
Nordvestskolen har ansat en it-supporter, så der nu er to. Den nye hedder Camilla og servicerer primært 
Højene og Bjergby. Der har været terminsprøver det er forløbet som planlagt.  
 
Lundergård: Der har også været terminsprøver på Lundergårdskolen, det gik også fint. 
 8. årgang er i erhvervspraktik lige nu og lærerne besøger eleverne ude på arbejdspladserne.  
Der er opslået en lærerstilling, som følge af at en af lærerne på skolen har fået nyt job, som skoleleder 
andetsteds i kommunen.  
  
Bjergby: Børnehaveklassen og 1. klasse har fejret 100 dages fest, for at markere at de har gået i skole i 100 
dage.  
Vores nye pedel er faldet godt til, han har bl.a. malet og renoveret elevtoiletterne.  
Der er opslået en sekretærstilling på skolen på 25 timer ugentligt.  
Der er opstart på praktiklæreruddannelser i denne uge, hvor alle tre skoler har deltagende lærere.  
 
Skolebestyrelsesformanden: Intet nyt at berette.  
 
Ledelsen: Indskrivningen til børnehaveklassen med skolestart 2025 går godt, men desværre lader det til at 
Nordvestskolen vil blive bedt om at afvise elever, som ikke bor i vores skoledistrikt. Det er særligt Højene skole 
der er søgning til fra andre distrikter. Det er endnu uvist, hvad der kommer til at ske. Indskrivningen lukker den 
26. januar og derefter ved vi noget.  

 
 

2. Folkeskolens kvalitetsprogram 
- Hvor er vi, hvad skal besluttes og hvad er den videre proces? 
Michael giver en indflyvning ift. kvalitetsløftet. Hvor er vi henne lige nu?  
Her i foråret skal vi have kigget på en ny timefordelingsplan.  



Her forklarer Michael ministeriets udspil vedr. følgende nye tiltag: timebanken, juniormesterlære samt 
flere praktiske valgfag.  
I skolebestyrelsen skal vi have forholdt os til følgende:  
- Bevægelse i undervisningen 
- Karakterer på 6. og 7. klassetrin 
- Projektopgaven i 9. klasse.  

 
Med-udvalget ved Nordvestskolen har aftalt at skolelederne bringer ovennævnte tiltag med tilbage på de enkelte 
skoler i triaden, der aftaler det videre forløb. Både indhold og implementeringsplan kan være forskellige. 
Skoleledelsen og med-udvalg er enige i at der ønskes høj grad af medarbejderinvolvering.  
Ydermere skal vi arbejde med følgende tiltag: 
-  tiltag for de 10% elever, som er i vanskeligheder i dansk og matematik.  
- Fagfornyelse.  
- mere praktisk undervisning 
- Styrket motivation.  
 
Bestyrelsen stiller spørgsmål og drøfter ovennævnte.  
På de næste møder vil kvalitetsløftet blive det væsentligste punkt på dagsordenen.   
 
  

 
3. Onlineundervisning 

- Hvad er sket siden sidst? 
På sidste møde talte vi om at der var mulighed for at søge om at blive pilotskole ved ministeriet ift. 
onlineundervisning ved langvarigt skolefravær. Hjørring Kommune har søgt og er kommet med som 
pilot-kommune. Det er endnu uklart hvordan det vil blive udmøntet i kommunen.  
 

 
4. Medicinering 

- Vi har i MED-udvalget arbejdet med at lave retningslinjer for udlevering af medicin – MH orienterer 
Michael orienterer om det forslag til retningslinjer, som med-udvalget arbejder med lige nu.  
Vi gennemgår forslaget til retningslinjer for medicinhåndtering på Nordvestskolen. Forslaget er i tråd med 
det der er drøftet i bestyrelsen, hvorfor der ikke er bemærkninger hertil.  
 

5. Evt.  
Martin fortæller at det er hans oplevelse, at det har givet en god ro at kommende 7. klasser på Bjergby og 
Højene allerede nu kender deres klasse efter sommerferien.  
 

 
Afbud: Jilvana, Dana, Rasmus, Line og Kristine.  

 

 
 
 

 
 
 


